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Protokół  Nr  XII/11 
z  sesji  Rady  Miasta  Szczecin 

odbytej  w  dniu  24  października  2011  r. 
w  sali  obrad  Rady  (Szczecin,  pl.  Armii  Krajowej  1) 

 
 
 
Początek obrad w dniu 24 października 2011 r.: 
- godz. 11.00 
Zakończenie obrad: 
- godz. 17.20 
 
 
W dniu 24 października 2011 r. w sesji uczestniczyło 30 radnych. Lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Radni nieobecni: 
1. Urszula Pańka 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Prezydent Miasta i jego zastępcy – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu, 
- Dyrektorzy Urzędu Miejskiego – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu, 
- przewodniczący rad osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu, 
- dyrektorzy miejskich jednostek organizacyjnych – lista obecności stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu, 
oraz przedstawiciele mediów i mieszkańcy miasta. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad powitał przybyłych na kolejną XII zwyczajną 
sesję Rady Miasta Szczecin: radnych, Prezydenta Miasta i jego zastępców, 
przedstawicieli Urzędu Miejskiego, rad osiedlowych, związków zawodowych, 
mieszkańców miasta oraz przedstawicieli szczecińskich mas mediów. 

Następnie Przewodniczący obrad w oparciu o przedłożoną listę obecności 
stwierdził, że na sali jest obecnych 30 radnych, zatem obrady Rady będą 
prawomocne. Oświadczył, że w związku z tym otwiera XII zwyczajną sesję Rady 
Miasta Szczecin. 
 

Przewodniczący obrad powołał na sekretarza obrad Artura Szałabawkę – 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecin – do prowadzenia listy mówców, 
przeprowadzania imiennych głosowań i innych czynności pomocniczych, 
niezbędnych do prawidłowego przebiegu posiedzenia. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad: 
 
2. Zatwierdzenie protokołów z: 
 

− III nadzwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 31.08.2011 r. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, że protokół był wyłożony do 
wglądu w Biurze Rady Miasta Szczecin. Radni mieli możliwość zapoznać się z jego 
treścią. Zapytał radnych, czy mają uwagi do zapisów protokolarnych. W związku 
z brakiem uwag poddał jego zatwierdzenie pod głosowanie: 
 
za – 20  przeciw – 0  wstrzym. – 1 
 
W wyniku powyższego głosowania protokół został zatwierdzony. 
 

− XI zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 12.09.2011 r. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, że protokół był wyłożony do 
wglądu w Biurze Rady Miasta Szczecin. Radni mieli możliwość zapoznać się z jego 
treścią. Zapytał radnych, czy mają uwagi do zapisów protokolarnych. W związku 
z brakiem uwag poddał jego zatwierdzenie pod głosowanie: 
 
za – 21  przeciw – 0  wstrzym. – 1 
 
W wyniku powyższego głosowania protokół został zatwierdzony. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad: 
 
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, że wpłynęły następujące wnioski 
dot. zmian do porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik nr 6 
do protokołu): 
 
Wniosek Komisji ds. Budownictwa i Mieszkalnictwa o wprowadzenie 
do porządku obrad projektu uchwały nr 353/11 w sprawie skargi pana 
Włodzimierza Grabowskiego 
 
za - 24  przeciw - 0  wstrzym. – 2 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
Wniosek Prezydenta Miasta o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 
nr 309/11 w sprawie ustalenia wysokości opłat dla wszystkich operatorów 
i przewoźników za korzystanie z przystanków komunikacyjnych i dworców, 
których właścicielem jest Gmina Miasto Szczecin  
 
za - 23  przeciw - 2  wstrzym. – 1 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
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Inicjatywa zakończona pismem Prezydenta z dnia 19 października 2011 r. - 
załącznik nr 7 do protokołu 
 
Wniosek Komisji ds. Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Mienia 
o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały nr 233/11 w sprawie przyjęcia 
Strategii Rozwoju Szczecina 2025 
 
P. Krzystek – Prezydent Miasta – ponieważ są wnioski komisji w sprawie tego 
projektu uchwały oraz kilka sugestii odnośnie wprowadzenia poprawek Prezydent 
zaproponował zdjęcie tego projektu z porządku obrad aby przeprowadzić 
to w sposób maksymalnie merytoryczny. Zaproponował zobowiązanie komisji 
do wydelegowania, po jednym przedstawicielu, w celu stworzenia takiego gremium, 
które zbierze wszystkie propozycje poprawek. Prezydent stwierdził, iż istotne jest dla 
niego, aby nie wprowadzać poprawek na sesji, ponieważ mogą one zmieniać istotę 
tego dokumentu.  
 
T. Grodzki – Przewodniczący klubu radnych PO zgłosił wniosek o 30 minut przerwy. 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek Komisji ds. Gospodarki 
Komunalnej, Ochrony Środowiska i Mienia o zdjęcie z porządku obrad projektu 
uchwały nr 233/11 – załącznik nr 8 do protokołu 
 
za - 27  przeciw - 1  wstrzym. – 0 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
Dwukrotne zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały nr 233/11 w dn. 25 lipca 
i 24 października 2011 r. spowodowało zakończenie inicjatywy uchwałodawczej 
przedmiotowego projektu uchwały (§ 21 ust.2 pkt 3 Regulaminu Rady Miasta). 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad ogłosił przerwę do godziny 11.50. 
 
Po przerwie: 
 
Wniosek Komisji ds. Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Mienia 
o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały nr 281/11 w sprawie 
bezprzetargowego wydzierżawienia na okres piętnastu lat, nieruchomości 
położonej przy ul. Wały Chrobrego w Szczecinie 
 
M. Jacyna-Witt – zwróciła się o przedstawienie uzasadnienia do wniosku Komisji ds. 
Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Mienia. 
 
L. Duklanowski – w imieniu Komisji przypomniał, że na poprzedniej sesji ten projekt 
uchwały był zdjęty z porządku obrad z wnioskiem o zmianę długości dzierżawy na 
9 lat. Jednak, żadnych zmian nie dokonano i uchwała ponownie znalazła się 
w porządku obrad. W wyniku przeprowadzonej dyskusji, podczas Komisji, radni 
uznali, że projekt ten powinien być przeredagowany. Ponieważ takie zmiany nie 
zostały naniesione Komisja przegłosowała wniosek o ponowne jego zdjęcie 
z porządku obrad. 
 
za - 12  przeciw - 8  wstrzym. – 4 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały nie został zdjęty z porządku 
obrad. 
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Wniosek Komisji ds. Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządności 
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały nr 352/11 w sprawie 
nadania nazw urzędowych ulicom, placowi i rondu w Szczecinie 
 
za - 17  przeciw - 0  wstrzym. - 4 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
Wniosek Komisji ds. Budżetu i Finansów o zdjęcie z porządku obrad projektu 
uchwały nr 343/11 w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste w drodze 
bezprzetargowej gminnych niezabudowanych nieruchomości gruntowych 
położonych w Szczecinie przy ul. Nad Stołczynką na rzecz Polskich Sieci 
Elektroenergetycznych Operator S.A. 
 
M. Jacyna-Witt – poinformowała, że przy dyskusji nad tym projektem była prośba 
o zaproszenie na sesję przedstawiciela Polskich Sieci Elektroenergetycznych 
Operator. Radna zapytała, czy ten przedstawiciel został zaproszony? 
 
G. Jankowski – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami – 
wyjaśnił, iż firma ta ma siedzibę w Warszawie i było zbyt mało czasu aby tego 
przedstawiciela zaprosić na obecną sesję. 
 
P. Kęsik – jako Przewodniczący Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa 
poinformował, iż Komisja zdecydowała o zmianie zapisu „oddania w użytkowanie 
wieczyste” na „sprzedaż”. Ponadto radny stwierdził, że radni chcą się dowiedzieć 
o możliwościach inwestycyjnych przedmiotowej firmy, do czego potrzebna jest 
obecność jej przedstawiciela. 
 
za - 24  przeciw - 0  wstrzym. – 3 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
Wniosek Komisji ds. Budownictwa i Mieszkalnictwa o zdjęcie z porządku obrad 
projektu uchwały nr 305/11 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Zawadzkiego – Klonowica 4” w Szczecinie 
 
P. Kęsik – w imieniu Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa poinformował, że 
Komisja może zmienić swój wniosek, jeżeli Prezydent Miasta zagwarantuje, że na 
następną sesję zostanie wprowadzona uchwała z poprawkami, które były omawiane 
na Komisji.  
 
W. Dąbrowski – stwierdził, że lepiej by było aby ta dyskusja odbyła się na spokojnie 
na posiedzeniu komisji i uznał za zasadne podtrzymanie wniosku o zdjęcie projektu 
uchwały nr 305/11 z porządku obrad. 
 
za - 23  przeciw - 0  wstrzym. – 3 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 



5 
 

J. Stopyra – Przewodniczący obrad oświadczył, że po rozpatrzeniu wniosków przez 
Radę porządek obrad XII zwyczajnej sesji jest następujący: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Wręczenie Medalu za Zasługi dla Miasta Szczecina. 
3. Zatwierdzenie protokołów z: 

- III nadzwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 31 sierpnia 2011 r. 
- XI zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 12 września 2011 r. 

4. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
5. Stanowisko Rady Miasta Szczecin w sprawie konieczności podjęcia prac 

legislacyjnych nad ustawą o rozwoju miast i rewitalizacji. 
6. Informacja Dyrektora Wydziału Inwestycji Miejskich nt. realizacji V etapu 

budowy Obwodnicy Śródmiejskiej. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

− 346/11 - wyboru ławników do Sądów Okręgowego i Rejonowego w Szczecinie 
na kadencję lat 2012-2015 

− 281/11 – bezprzetargowego wydzierżawienia na okres piętnastu lat, 
nieruchomości położonej przy ul. Wały Chrobrego w Szczecinie, 

− 341/11 – bezprzetargowego wydzierżawienia na okres ośmiu lat, 
nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Śląskiej 51 w Szczecinie, 

− 337/11 – wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od pierwszej opłaty, 
naliczanej z tytułu oddania w użytkowanie wieczyste nieruchomości, 
położonej w Szczecinie przy ul Rudej, 

− 338/11 – wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny netto sprzedaży 
nieruchomości gruntowej położonej w Szczecinie przy ul. Jana Zamoyskiego 
5 sprzedawanej w drodze bezprzetargowej na rzecz współużytkowników 
wieczystych: spółdzielni mieszkaniowej i osób fizycznych i uchylająca 
Uchwałę Nr XL/985/09 Rady Miasta Szczecin z dnia 26 października 2009 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny netto 
nieruchomości gruntowej położonej w Szczecinie przy ul. Jana Zamoyskiego 
5 sprzedawanej w drodze bezprzetargowej na rzecz współużytkowników 
wieczystych: spółdzielni mieszkaniowej i osób fizycznych, 

− 342/11 – wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od pierwszej opłaty, 
naliczanej z tytułu oddania w użytkowanie wieczyste nieruchomości 
położonej w Szczecinie, przy ul. Bolesława Śmiałego, 

− 344/11 – wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny netto 
nieruchomości gruntowych sprzedawanych w trybie bezprzetargowym na 
poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych, 

− 335/11 – zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dla 
kalkulacji wysokości dotacji przedmiotowej do wozokilometra dla trakcji 
autobusowej i pociągokilometra w trakcji tramwajowej dla Zarządu Dróg 
i Transportu Miejskiego w Szczecinie, 

− 334/11 – zmiany uchwały w sprawie cen i opłat za usługi przewozowe 
lokalnego transportu zbiorowego organizowanego przez Gminę Miasto 
Szczecin oraz uchwałę w sprawie sposobu ustalania w transporcie zbiorowym 
wysokości opłat dodatkowych z tytułu przewozu osób, zabranych ze sobą do 
przewozu rzeczy i zwierząt, 

− 336/11 – stosowania przepisów porządkowych związanych z przewozem osób 
i bagażu ręcznego środkami lokalnego transportu zbiorowego organizowanego 
przez Gminę Miasto Szczecin – Zarząd Dróg i Transportu Miejskiego 
w Szczecinie, 
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− 293/11 – pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie 
z użytkowania jako drogi publicznej na terenie miasta Szczecin, 

− 325/11 – Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Międzyodrze 
Wyspa Grodzka - Łasztownia 2” w Szczecinie, 

− 333/11 – Regulaminu Straży Miejskiej Szczecin, 
− 324/11 – wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki 

Międzynarodowe Targi Szczecińskie Sp. z o.o., 
− 340/11 – planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunkami, 
− 339/11 – zmiany uchwały w sprawie nadania nazw urzędowych ulicom 

w Szczecinie, 
− 345/11 – nadania nazw urzędowych ulicom i rondu w Szczecinie, 
− 347/11 – ustalenia opłat za usuwanie pojazdów z dróg i przechowywania na 

parkingach strzeżonych oraz kosztów powstałych w wyniku wydania 
dyspozycji usunięcia, a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu, 

− 348/11 – przyjęcia sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami 
dla Miasta Szczecina za lata 2009-2010, 

− 349/11 – zmiany uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod 
nazwą „Miejska Jednostka Obsługi Gospodarczej” w Szczecinie, 

− 350/11 – zmiany uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych komisji 
stałych Rady Miasta Szczecin, 

− 351/11 – pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na 
ławników na kadencję lat 2012-2015, 

− 353/11 – skargi pana Włodzimierza Grabowskiego, 
− 352/11 – nadania nazw urzędowych ulicom, placowi i rondu w Szczecinie. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10. Raport o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2010/2011. 
11. Informacja o oświadczeniach majątkowych za rok 2010 radnych Rady 

Miasta Szczecin, Zastępców Prezydenta Miasta, Sekretarza Miasta, Skarbnika 
Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych Miasta, osób zarządzających i 
członków organu zarządzającego osobami prawnymi Miasta oraz osób 
wydających decyzje administracyjne w imieniu Prezydenta Miasta. 

12. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
13. Zamknięcie obrad. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, że w dniu 21 października 2011 r. 
w Radzie Miasta powstał nowy klub radnych „Szczecin dla pokoleń”, w skład 
którego wchodzą: Jolanta Balicka, Władysław Dzikowski, Marek Kolbowicz, Maria 
Liktoras. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad: 
 
4. Stanowisko Rady Miasta Szczecin w sprawie konieczności podjęcia prac 

legislacyjnych nad ustawą o rozwoju miast i rewitalizacji. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, że przygotowany projekt 
stanowiska (załącznik nr 9 do protokołu) powstał jako odpowiedź na pismo jakie 
skierowała Rada Miasta Poznania (załącznik nr 10 do protokołu) 
 
za - 21  przeciw - 0  wstrzym. - 0 
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Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła stanowisko w sprawie konieczności 
podjęcia prac legislacyjnych nad ustawą o rozwoju miast i rewitalizacji. Stanowisko 
Nr 8/11 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad: 
 
5. Informacja Dyrektora Wydziału Inwestycji Miejskich nt. realizacji V etapu 

budowy Obwodnicy Śródmiejskiej. 
 
Informację przedstawił P. Sikorski – Dyrektor Wydziału Inwestycji Miejskich. Slajdy 
z prezentacji stanowią załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad: 
 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Wykaz interpelacji i zapytań radnych zgłoszonych na sesji Rady Miasta oraz 
w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
J. Wijas – zwrócił się do Prezydenta o przychylność w stosunku do działań 
Miejskiego Konserwatora Zabytków i znalezienie niewielkich środków na wykonanie 
estetycznych podpisów pomników, które stoją w Szczecinie. Takim szczególnie 
rzucającym się w oczy przykładem jest Pomnik Marynarza przy pl. Grunwaldzkim. 
Radny przypomniał, że pomnik ten jest wyrazem charakteru Szczecina ale także jest 
monumentem do którego odnosił się np. Jan Paweł II. I ten pomnik nie posiada 
żadnej informacji przez kogo został stworzony, kiedy, co przedstawia, jaki jest jego 
tytuł. Radny także zgłosił interpelację w sprawie przebiegu uroczystości szkolnych 
w Szczecinie – załącznik nr 14 do protokołu. 
 
P. Jania – zgłosił zapytania w sprawach: 
- bloku mieszkalnego przy ulicy Klonowica 1-1a – załącznik nr 15 do protokołu, 
- dużych imprez sportowo-rozrywkowych, które odbyły się na Wałach Chrobrego 

w 2011 roku – załącznik nr 16 do protokołu, 
- Międzyszkolnego Ośrodka Sportu Euroregionalnego Centrum Edukacji Wodnej 

i Żeglarskiej w Szczecinie – załącznik nr 17 do protokołu, 
oraz interpelację w sprawie Nabrzeża Starówka – załącznik nr 18 do protokołu. 
 
M. Duklanowski – zgłosił interpelacje w sprawach: 
- programu animatorów boisk osiedlowych – załącznik nr 19 do protokołu, 
- zagospodarowania terenu między ulicami Witkiewicza, 26 Kwietnia 

i Twardowskiego – załącznik nr 20 do protokołu, 
- przygotowania Strategii Rozwoju Szczecina 2025 „Szczecin dla Ciebie" – załącznik 

nr 21 do protokołu, 
- uschniętego drzewa na terenie pl. Jakuba Wujka załącznik nr 22 do protokołu, 
oraz zapytanie w sprawie budynku bibliotek przy ul. Zaściankowej i Łukasiewicza – 
załącznik nr 23 do protokołu. 
 
A. Szałabawka – zgłosił interpelacje w sprawach: 
- przywrócenia miejsc do parkowania przy szpitalu wojskowym – załącznik nr 24 

do protokołu, 
- udostępnienia toalety publicznej – załącznik nr 25 do protokołu. 
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M. Jacyna-Witt – zgłosiła interpelacje w sprawach: 
- inwestycji Szczeciński Szybki Tramwaj – załącznik nr 26 do protokołu, 
- budynku po klubie „Kontrasty" – załącznik nr 27 do protokołu, 
- Zasobu Docelowo Czynszowego – załącznik nr 28 do protokołu, 
- wyroków eksmisyjnych przeprowadzonych przez Gminę Miasto Szczecin – 

załącznik nr 29 do protokołu, 
- inwestycji „Trasa rowerowa na Prawobrzeże" – załącznik nr 30 do protokołu, 
- inwestycji realizowanych przez Wydział Inwestycji i ZDITM w drodze przetargów 

publicznych w latach 2008 – 2011 – załącznik nr 31 do protokołu, 
- rzecznika miejskich jednostek – załącznik nr 32 do protokołu, 
- złego stanu technicznego budynków w centrum miasta – załącznik nr 33 do 

protokołu. 
 
P. Sikorski – Dyrektor Wydziału Inwestycji Miejskich odnosząc się do interpelacji w 
sprawie Szczecińskiego Szybkiego Tramwaju stwierdził, iż nie wie skąd Pani radna 
ma informacje, że ten projekt nie jest realizowany i zdementował to stwierdzenie. 
Szczeciński Szybki Tramwaj jest w trakcie realizacji na etapie przygotowywania 
wniosku. Uzgodnione jest z CUPT-em (Centrum Unijnych Projektów 
Transportowych), że do stycznia 2012 zostanie złożony formalny wniosek.  
 
G. Zielińska – zgłosiła interpelację w sprawie prac rozbiórkowo-budowlanych 
prowadzonych na nieruchomości nr 7 przy ulicy Szenwalda w Szczecinie – załącznik 
nr 34 do protokołu, 
 
P. Kęsik – stwierdził, iż nie może uzyskać odpowiedzi na bardzo proste pytanie: ile 
dzieci w latach minionych z dzielnic północnych skorzystało z wypoczynku letniego. 
W odpowiedzi jaką uzyskał poinformowano: 

„W odpowiedzi na zapytanie uprzejmie informuję, że dane dotyczące wypoczynku 
letniego dzieci nie były we wszystkich latach dokumentowane w jednakowy sposób, 
umożliwiający ustalenie ich liczby z poszczególnych osiedli. A w materiałach 
sprawozdawczych z tego zadania brak jest dla lat 2006- 2008 informacji o liczbie 
dzieci z poszczególnych rejonów Miasta.” 

Radny stwierdził, iż z tego wynika, że dzieci był zbierane z łapanki, nie miały 
założonych kart identyfikacyjnych itd. Radny zwrócił się o przedstawienie danych 
dotyczących Skolwina, Stołczyna, Golęcino-Gocławia. Radny wyjaśnił, iż jego 
pytanie wynika z tego, że w tym roku dwa kluby sportowe odpadły w konkursie, 
ponieważ były za drogie.  

Radny zgłosił także interpelację w sprawie kosztów utrzymania Biura Prawnego 
w Urzędzie Miasta – załącznik nr 35 do protokołu. 
 
Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się do Rady Miasta aby wręczenie Medalu za Zasługi 
dla Miasta Szczecina zostało przesunięte na godzinę 13.00 w związku z tym że prof. 
Stanisław Różewicki, uhonorowany tym odznaczeniem, dopiero o tej godzinie będzie 
mógł przybyć na sesję. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad: 
 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

281/11 – bezprzetargowego wydzierżawienia na okres piętnastu lat, 
nieruchomości położonej przy ul. Wały Chrobrego w Szczecinie 

 
Prezentacji przedłożonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Marcin Wajdziak – Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. Projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
Marcin Wajdziak – Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami – obecnie 
nieruchomości z których korzysta podmiot już od 2001 r. wykorzystywane są 
w oparciu o umowę dzierżawy 3-letniej, której termin upływa 30 kwietnia 2013 r. 
Dzierżawcy zgłosili wniosek o możliwość zawarcia umowy 15-letniej, w trybie 
bezprzetargowym w celu prowadzenia dalszej działalności o charakterze 
komercyjnym polegającej na prowadzeniu lokali gastronomicznych „Colorado” 
i „Columbus”. Zgodnie z przepisami o ustawie gospodarki nieruchomościami Rada 
Miasta może wyrazić zgodę na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
T. Grodzki – Przewodniczący klubu radnych PO – zawnioskował o 5 minut przerwy 
po zakończeniu dyskusji nad tym projektem uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
M.M. Herczyńska – w odniesieniu do rozwoju Miasta Szczecina, strategii oraz 
zagospodarowania Wałów Chrobrego zapytała, czy dzierżawa 15-letnia nie jest zbyt 
długim okresem czasu? 
 
W. Dzikowski – przypomniał, że w czasie komisji radni na temat tego projektu 
uchwały zadawali wiele pytań. W przypadku dzierżawy nie dłuższej niż 9 lat 
dzierżawca nie nabywa tzw. roszczenia, natomiast nabywa je przy dzierżawie 
powyżej 10 lat, kiedy wartość inwestycji przekracza 50% wartości danej 
nieruchomości gruntowej. W czasie dzisiejszej rozmowy Pan Dyrektor zdementował 
tą informację, w związku z tym radny zwrócił się o jednoznaczną informację jakie 
obowiązują przepisy, którymi radni powinni się kierować przy podejmowaniu tego 
rodzaju decyzji. Radny zwrócił się także o informacje, kiedy i w jakich 
okolicznościach dzierżawa może być wypowiedziana. 
 
G. Zielińska – zapytała, dlaczego Dyrektor Wajdziak niepoważnie traktuje radych 
Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa, i nie tylko? Radna jako uzasadnienie 
podała, że na ostatniej sesji przedmiotowa uchwała została zdjęta z porządku obrad 
tylko dlatego, że radni chcieli zapoznać się z treścią umowy jaka zostanie zawarta. 
Radni prosili także aby mogli mieć wpływ na to, jak ta umowa będzie wyglądać. Do 
dnia dzisiejszego radni nie otrzymali umowy. Radna uznała, że jeżeli ma się zgodzić 
na 15-letnią dzierżawę, chciałaby wiedzieć jaką inwestor ma koncepcję 
planistyczno-urbanistyczną, ponieważ jest to bardzo atrakcyjny i bardzo 
reprezentacyjny teren miasta. Odnosząc się do wypowiedzi radnego W. 
Dzikowskiego poinformowała, że zgodnie z art. 37 ust. 3 ustawy o gospodarce 
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nieruchomościami, dzierżawca nabywa roszczenie jeżeli ponad 10 lat dzierżawi 
teren. 
 
M. Jacyna-Witt – podziękowała Prezydentowi Miasta za przedłożenie takiego 
projektu uchwały, i stwierdziła, iż docenia szczecińskich przedsiębiorców i cieszy 
się, że docenia się fakt, że szczecińscy przedsiębiorcy mogą równie dobrze 
funkcjonować na szczecińskim rynku jak przedsiębiorcy z poza Szczecina. Spółka, 
która wybudowała dwa pawilony gastronomiczne na Wałach Chrobrego dokonała 
czegoś bardzo dobrego dla Szczecina, mianowicie zrewitalizowała Wały Chrobrego. 
Radna przypomniała, że w ramach budżetu miasta ponad 30 mln zł zostało 
przekazane na to by wprowadzić ruch drogowy do nowopowstałego centrum ECE a 
jest to jednak nie szczecińska firma. Radna zaapelowała do Rady o zrozumienie 
interesów szczecińskich przedsiębiorców, i o głosowanie za przyjęciem 
przedstawionego projektu uchwały.  
 
T. Hinc – przypomniał, że pod koniec ubiegłej kadencji Komisja Rozwoju, Promocji i 
Gospodarki Morskiej przyjęła jednogłośnie koncepcję zagospodarowania Wałów 
Chrobrego, która się umownie nazywała „Aleją żeglarzy”. Radny zwrócił się o 
wyjaśnienie jak dzierżawa, którą ma Rada głosować, ma się do tej koncepcji? 
 
Ł. Tyszler – poinformował, że wiele osób pytało go jak będzie ta dzierżawa wyglądała 
od strony finansowej czyli na jaką kwotę oraz jak to będzie wyglądało za 10 lat, czy 
ktoś będzie to mógł kupić np. za złotówkę. Radny zwrócił uwagę, że zainteresowani 
tą uchwałą przedsiębiorcy na żadnej z komisji się nie pojawili. 
 
Przerwano omawianie projektu uchwały nr 281/11 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad: 
 
8. Wręczenie Medalu za Zasługi dla Miasta Szczecina. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, że zgodnie z wcześniejszą 
zapowiedzią, chciałby dokonać wręczenia Medalu za Zasługi dla Miasta Szczecina 
prof. dr hab. n. med. Stanisławowi Różewickiemu.  
 
Laudację odczytał radny J. Sieńko – załącznik nr 37 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady dokonał wręczenia Medalu za Zasługi dla Miasta Szczecina, 
dyplomu i legitymacji. 
 
S. Różewicki – podziękował za przyznane wyróżnienie. 
 
Prof. dr hab. n. med. Przemysław Nowacki – Rektor Pomorskiej Akademii Medycznej 
poinformował, że wyróżnienie przyznane prof. Różewickiemu jest wyróżnieniem dla 
środowiska medycznego i dla uczelni, która stara się, jako sługa, stać u boku 
wszystkich tych którzy reprezentują dobrą sprawę. Profesor Różewicki jest 
człowiekiem wybitnej elegancji we wszystkim co sobą reprezentuje jako mężczyzna, 
mąż, człowiek, lekarz, w tym również nauczyciel akademicki.  
 
Przewodniczący obrad ogłosił 5 min. przerwy. 
 
Po przerwie: 
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Powrócono do omawiania projektu uchwały nr 281/11 
 
W. Dąbrowski – zgodził się z wystąpieniem radnej Jacyny-Witt. Zwrócił uwagę, że po 
raz kolejny na sesję wchodzi projekt uchwały mimo, że na wcześniejszych sesjach 
były zgłaszane do tego projektu poprawki. Radny stwierdził, iż ubolewa że nie został 
poparty wniosek o zdjęcie tego projektu uchwały z porządku obrad właśnie ze 
względu na sposób wprowadzania tego projektu pod obrady Rady. Na sesji w dn. 25 
lipca wielu radnych zgłaszało zastrzeżenia, czy też  niepokój o to szczególne miejsce 
jakim są Wały Chrobrego, jednak nie spotkały się one z żadnym zainteresowaniem 
ani żadnym wyjaśnieniem. Zwracając się do radnych uczulił, by projekty z którymi 
nic się nie dzieje, mimo  zgłaszanych uwag nie trafiały na sesję. Radny zgłosił 
propozycję poprawki do projektu o skrócenie dzierżawy z 15 lat do lat dziewięciu. 
Stanowi ona załącznik nr 38 do protokołu. 
 
T. Grodzki – zwracając się do Dyrektora M. Wajdziaka, radny zapytał, na ile lat 
podpisane są dzierżawy dla pawilonów w Alei Fontann? 
 
D. Krystek – zwracając się również do Dyrektora M. Wajdziaka radny zapytał, czy w 
przypadku dzierżawy 15-letniej dzierżawca nabędzie prawo pierwokupu tego 
terenu? 
 
P. Kęsik – radny zwrócił uwagę, że Rada już wcześniej podejmowała tego typu 
uchwały w 2010 r.: 

• w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia na okres 30 lat nieruchomości 
położnej przy Alei Wojska Polskiego 244 w Szczecinie,  

• w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia nieruchomości gruntowej na 
okres 30 lat położonej w Szczecinie przy Alei Wyzwolenia 44 z 
przeznaczeniem pod nowy obiekt handlowo-usługowy wraz z parkingiem,  

• w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia na okres 15 lat nieruchomości 
zabudowanej stanowiącej część działki nr 13/2 z obrębu 2063, położonej 
przy ulicy Ostrawickiej róg al. Wojska Polskiego z przeznaczeniem na obiekt 
gastronomiczny,  

• w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia na okres piętnastu lat 
nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej przy ul. Piotra Skargi 15 na 
rzecz „SPOŁEM” Spółdzielni Usługowo-Handlowej,  

• w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia na okres trzydziestu lat 
nieruchomości gruntowej zabudowanej, stanowiącej działkę Nr 145/2 z 
obrębu 1023 Szczecin Śródmieście 23 położonej przy al. Wojska Polskiego 86;  

• w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia na okres piętnastu lat działki 
nr 83 z obrębu 2009, położonej przy ulicy Arkońskiej z przeznaczenie na 
budowę i prowadzenie tymczasowego azylu dla dzikiego ptactwa 
poszkodowanego losowo. 

Radny stwierdził, że w żadnym z tych przypadków nie padło ani razu pytanie, czy 
dzierżawca będzie mógł nabyć ten teren. Radny uznał, że aby uniknąć jego zdaniem 
żenującej dyskusji, odnosząc się do propozycji poprawki zgłoszonej przez radnego 
W. Dąbrowskiego, zwrócił się z prośbą aby była to autopoprawka Prezydenta Miasta. 
 
M. Duklanowski – poinformował, że zgodnie z informacją jaką uzyskał od Dyrektora 
M. Wajdziaka ustawa o gospodarce nieruchomościami zawiera pewien sprzeczny 
zapis w art 27 ust. 3 umożliwia nabycie w drodze bezprzetargowej nieruchomość, 
jeżeli jest ona dzierżawiona przez okres 10 lat i zabudowana na podstawie 
zezwolenia na budowę. Obok tego zapisu funkcjonuje art. 24 ust. 6, który daje 
możliwość każdemu dzierżawcy nabycie takiego lokalu w drodze bezprzetargowej. 
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Radny poprosił dyrektora M. Wajdziaka o wyjaśnienie tej sytuacji. Radny zapytał 
także, czy prawdziwe są informacje dot. możliwości zawierania klauzuli odnośnie 
zrzeczenia się prawa, które daje dzierżawcy ustawa? 
 
M.M. Herczyńska – uznała, iż nie dobrą praktyką jest umieszczanie w porządku 
obrad projektu, w  którym nie dokonano zmian. Stwierdziła, iż Komisja dowiadując 
się, że ten projekt ponownie znalazł się w porządku obrad sesji nie miała szansy 
odnieść się do tego, ani zaprosić dzierżawcy. Radna uznała, że dzierżawa 15 letnia 
to zbyt długi okres ze względu na miejsce a także dlatego, że nie został jeszcze 
przedstawiony opis zagospodarowania Wałów Chrobrego. Radna przychyliła się do 
wniosku radnego W. Dąbrowskiego stwierdzając, że okres 9 lat będzie w tym 
przypadku właściwszy. 
 
A. Szałabawka – radny uznał za nieprawidłowe, że radni otrzymują projekt uchwały 
dotyczący dzierżawy bez żadnej dalekosiężnej koncepcji zagospodarowania danego 
terenu. 
 
J. Stopyra – zgłosił wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 
 
za - 11  przeciw - 14  wstrzym. – 1 
 
W wyniku powyższego głosowania lista mówców nie została zamknięta. 
 
P. Kęsik – stwierdził, że inwestorów, którzy odkryli to miejsce, zobaczyli jego 
potencjał i nie bali się tam zainwestować, należy raczej docenić a nie potępiać. 
 
G. Zielińska – zwróciła uwagę, że planu zagospodarowania przestrzennego, 
dotyczącego przedmiotowego terenu jeszcze nie ma. Zwracając się do Dyrektora 
Biura Planowania Przestrzennego Miasta zapytała w jakim czasie ten plan będzie 
przygotowany i czy Rada Miasta nie powinna najpierw poczekać na ten plan, tym 
bardziej, że obecna dzierżawa jest ważna do 2013 r. 
 
D. Urbaniak – przedstawiciel inwestora - treść wystąpienia stanowi załącznik nr 39 
do protokołu 
 
Andrzej Grodecki – poinformował, że 15 lat był dzierżawcą księgarni Ossolineum 
skąd został wyrzucony przez Edwarda Pawła Golemę. W 2010 r. prawomocnym 
wyrokiem został skazany biegły, który sporządził operat szacunkowy cyt. „(...) 
spowodował powstanie korzyści majątkowej po stronie Edwarda Golemy albowiem 
sporządzona przez oskarżonego wycena umożliwiła sprzedaż wymienianego lokalu 
w trybie bezprzetargowym”. Pan Grodecki zacytował także treść drugiego wyroku 
cyt. „zalegalizowała w istocie bezprzetargowe sprzedanie Panu Edwardowi Golemie 
spółdzielczego, własnościowego prawa do lokalu położonego w Szczecinie przy placu 
Żołnierza 1/1a. W ocenie sądu złożone w sprawie zeznania przez świadka Edwarda 
Pawła Golemę są prawdziwe w części tyczącej samej transakcji kupna lokalu. 
Świadek nie powiedział prawdy co do tego, iż osoba oskarżonego nie jest mu znana, i 
co do tego, że nie za okoliczności sporządzenia przez niego operatu szacunkowego. 
Zdaniem sądu świadek odnośnie tych okoliczności zeznaje nieprawdę, dlatego, że ma 
w tym interes. Wszak twierdzenie odmienne wiązałoby się z realnie występującą 
możliwością stwierdzenia nieważności zawartej z Zakładem Narodowym im. 
Ossolińkich umowy kupna lokalu użytkowego”. Tak samo sąd ocenił zeznania 
złożone przez świadka Krzysztofa Jakubowskiego. Pan Grodecki poinformował, że 
dostał 3 dni na wyniesienie się z zajmowanego przez siebie lokalu. Zwrócił uwagę, że 
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lokal Pana Golemy na pl. Orła Białego nie jest oddalony o 100 m od szkoły, to jakim 
cudem uzyskał koncesję. 
Stwierdził, iż Edward Golema prowadzi działalność gospodarczą a nie charytatywną 
a fakt przyznania mu nagrody Mecenasa Kultury uznał za skandal. 
 
A. Nawacka-Górzeńska – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta 
poinformowała, iż dla terenów przy Wałach Chrobrego, gdzie usytuowane są lokale 
gastronomiczne, aktualnie nie ma obowiązującego planu, jest natomiast 
obowiązujące Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego. Ponadto teren wpisany jest do rejestru zabytków, więc cokolwiek 
będzie się działo na tym terenie i tak będzie pod kontrolą Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków uczestniczącego w procedurze planistycznej. Planu Stare 
Miasto – Wały Chrobrego w harmonogramie prac na 2012 r. nie ma. 
 
G. Zielińska – zauważyła, że wielokrotnie zmieniane były harmonogramy oraz plany 
i zaapelowała do pana Jaroszewicza – Zastępcy Prezydenta Miasta o zmianę 
harmonogramu i wcześniejsze uchwalenie planu zagospodarowania przestrzennego 
dla tego terenu. 
 
A. Nawacka-Górzeńska – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta 
stwierdziła, że jeśli taki wniosek wpłynie do Prezydenta Miasta, a następnie do 
Biura to będzie on opracowywany. 
 
W. Dzikowski – przypomniał swoje pytanie czy Spółka po dziewięciu latach będzie 
mogła bez zgody Rady Miasta nabyć nieruchomości wymienione w uchwale. 
 
P. Kęsik – jest oburzony wystąpieniem Pana Andrzeja Grodeckiego i uważa, że 
powinno się umożliwić inwestorom odniesienie do tej wypowiedzi. 
 
J. Stopyra – zgłosił wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 
 
za - 7  przeciw - 9  wstrzym. - 1 
 
W wyniku powyższego głosowania wniosek nie został przyjęty. 
 
M. Wajdziak – Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami poinformował 
radnych jak wygląda sytuacja kiedy umowa dzierżawy zawarta jest za zgodą Rady 
Miasta na okres powyżej dziesięciu lat. Przepis artykułu 37 ust. 3 ustawy o 
gospodarce nieruchomościami mówi o tym, że w przypadku takiej umowy, w 
momencie kiedy mamy nieruchomość zabudowaną zgodnie z pozwoleniem na 
budowę, dzierżawcy przysługuje prawo starania się o nabycie tej nieruchomości 
bezprzetargowo. To znaczy, że taki podmiot musi wystąpić do Prezydenta Miasta z 
prośbą o skierowanie na Radę Miasta uchwały wyrażającej zgodę na nabycie takiej 
nieruchomości. Następnie jest inicjatywa uchwałodawcza, a później podjęcie 
uchwały. 
Dyrektor wytłumaczył, że „roszczenie” to jest taki termin, którego używa się kiedy 
druga strona nie ma innej możliwości jak dokonać czynności wnioskowanej przez 
siebie. W art. 37 ust. 3 jest wyraźnie napisane „za zgodą Rady Miasta może dojść do 
nabycia”. Przy nieruchomości zabudowanej można mówić o roszczeniach, ale to nie 
wynika z ustawy o gospodarce nieruchomościami tylko z kodeksu cywilnego. Art. 
231 § 1 i 2 mówi, co się dzieje w sytuacji kiedy ktoś zabuduje cudzą nieruchomość. 
Natomiast w tym konkretnym przypadku, istnieje pełne bezpieczeństwo, z punktu 
widzenia elementu roszczeniowego. W przypadku zabudowania nieruchomości 
cudzej osobie, która zabudowała przysługuje roszczenie i wtedy mamy do czynienia 
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z posiadaczem samoistnym, to znaczy, że ten ktoś zabudowywał działając jak 
właściciel. W tym przypadku nie ma absolutnie takiej możliwości dlatego, że obydwa 
podmioty zabudowały swoje nieruchomości dysponując tytułem prawnym zależnym, 
uzyskanym od gminy. Odbywało się to w oparciu o decyzje o zajęciu pasa 
drogowego, wydane przez Zarząd Dróg i Transportu Miejskiego, a obecnie jest 
umowa dzierżawy. Potencjalnie rzecz biorąc Gmina mogłaby wystąpić z roszczeniem 
do dzierżawcy o to, że skoro zbudował nieruchomość i ona nie może jej dzisiaj 
wykorzystywać w inny sposób to ma ją od niej kupić. 
Dyrektor poinformował, że w ustawie o gospodarce nieruchomościami pojawił się 
nowy zapis tj. art. 34 ust. 6a mówiący, że za zgodą rady miasta można sprzedać na 
rzecz dzierżawcy każdy zabudowany grunt. 
Zdaniem Dyrektora umowa dzierżawy powyżej dziesięciu lat nie daje roszczenia. 
Daje tylko i wyłącznie uprawnienie do zgłoszenia się po kolejną uchwałę wyrażającą 
zgodę na nabycie. To jest odrębna uchwała, która zawsze musi trafić do rady 
miasta. 
 
T. Hinc – chciałby poznać planowane zagospodarowanie dla tego terenu. Zapytał jak 
proponowana dzierżawa ma się do koncepcji Alei Żeglarzy. Radny chciałby wiedzieć 
co ma powstać na tym terenie. Poprosił o zarządzenie przerwy do czasu 
przedstawienia tej informacji. 
 
M. Jacyna-Witt – ad vocem do wypowiedzi radnego Hinca stwierdziła, że te dwa 
pawilony pozostają w Alei Żeglarzy. 
 
Ł. Tyszler – chciałby wiedzieć za jaką kwotę są dzierżawione nieruchomości 
gruntowe wymienione w projekcie uchwały. 
 
M. Wajdziak – Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami poinformował, że 
dla jednego pawilonu opłaty wynoszą następująco: 9600 zł. brutto za grunt pod 
powierzchnią zabudowy i 6697,80 zł. brutto za ogródek gastronomiczny czyli razem 
miesięcznie jest to koszt 16300 zł. Takie same stawki są dla drugiego pawilonu. 
 
L. Duklanowski – Przewodniczący klubu radnych PiS zawnioskował o 5 minut 
przerwy. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad ogłosił 5 minut przerwy. 
 
Po przerwie: 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad odczytał propozycję poprawki zgłoszoną przez 
radnego Dąbrowskiego i poddał ją pod głosowanie: 
 
za - 21  przeciw - 3  wstrzym. - 2 
 
W wyniku powyższego głosowania propozycja poprawki została przyjęta. 
 
L. Duklanowski – Przewodniczący klubu radnych PiS zgłosił wniosek o 5 minut 
przerwy. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad ogłosił 5 minut przerwy. 
 
Po przerwie: 
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W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 281/11 z przyjętą poprawką 
 
za – 21  przeciw - 0  wstrzym. – 4 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie 
bezprzetargowego wydzierżawienia na okres dziewięciu lat, nieruchomości położonej 
przy ul. Wały Chrobrego w Szczecinie. Uchwała Nr XII/260/11 stanowi załącznik nr 
40 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
346/11 – wyboru ławników do Sądów Okręgowego i Rejonowego w Szczecinie 

na kadencję lat 2012-2015 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
H. Jerzyk – zapytał czy w sytuacji, kiedy jest mniej kandydatów niż miejsc na 
ławników, potrzebne jest przeprowadzenie głosowania na każdego indywidualnie i 
czy nie można byłoby przeprowadzić jednego głosowania nad całym projektem 
uchwały. 
 
J. Wijas – nie zgodził się z negatywną opinią Zespołu odnośnie poglądów 
feministycznych oraz zaawansowanego wieku kandydatów. 
 
A. Bartczak – Dyrektor Biura Rady Miasta odnosząc się do wypowiedzi radnego 
Wijasa poinformowała, że jest to tylko opinia zespołu opiniującego, a radni nie 
muszą jej brać pod uwagę. Ustawa o sądach powszechnych mówi, że ławnikiem nie 
może zostać osoba, która ukończyła 70 lat, ale na dzień wyboru ona nie ma 70 lat 
więc bierze czynny udział w głosowaniu. 
 
H. Jerzyk – ponowił swoje pytanie odnośnie trybu głosowania. 
 
H. Sokulska – radca prawny zauważyła, że w niektórych sądach jest większa liczba 
kandydatów niż miejsc. Poinformowała, że ustawa mówi o wyborze tajnym i 
opowiedziała się za przeprowadzeniem głosowania tajnego. 
 
A. Bartczak - Dyrektor Biura Rady Miasta wyjaśniła zasady głosowania. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad ogłosił przerwę do godziny 15.30. 
 
Po przerwie: 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

341/11 – bezprzetargowego wydzierżawienia na okres ośmiu lat, 
nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Śląskiej 51 w Szczecinie 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 341/11 
 
za – 15  przeciw - 1  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie 
bezprzetargowego wydzierżawienia na okres ośmiu lat, nieruchomości gruntowej 
położonej przy ul. Śląskiej 51 w Szczecinie. Uchwała Nr XII/261/11 stanowi 
załącznik nr 43 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

337/11 – wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od pierwszej opłaty, 
naliczanej z tytułu oddania w użytkowanie wieczyste nieruchomości, 

położonej w Szczecinie przy ul Rudej 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 337/11 
 
za – 14  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Podczas głosowania na sali obrad było quorum. 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od pierwszej opłaty, naliczanej z tytułu oddania w użytkowanie 
wieczyste nieruchomości, położonej w Szczecinie przy ul Rudej. Uchwała Nr 
XII/262/11 stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

338/11 – wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny netto sprzedaży 
nieruchomości gruntowej położonej w Szczecinie przy ul. Jana Zamoyskiego 5 

sprzedawanej w drodze bezprzetargowej na rzecz współużytkowników 
wieczystych: spółdzielni mieszkaniowej i osób fizycznych i uchylająca 

Uchwałę Nr XL/985/09 Rady Miasta Szczecin z dnia 26 października 2009 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny netto 

nieruchomości gruntowej położonej w Szczecinie przy ul. Jana Zamoyskiego 5 
sprzedawanej w drodze bezprzetargowej na rzecz współużytkowników 

wieczystych: spółdzielni mieszkaniowej i osób fizycznych 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 338/11 
 
za – 15  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Podczas głosowania na sali obrad było quorum. 
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Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny netto sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w 
Szczecinie przy ul. Jana Zamoyskiego 5 sprzedawanej w drodze bezprzetargowej na 
rzecz współużytkowników wieczystych: spółdzielni mieszkaniowej i osób fizycznych i 
uchylająca Uchwałę Nr XL/985/09 Rady Miasta Szczecin z dnia 26 października 
2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny netto 
nieruchomości gruntowej położonej w Szczecinie przy ul. Jana Zamoyskiego 5 
sprzedawanej w drodze bezprzetargowej na rzecz współużytkowników wieczystych: 
spółdzielni mieszkaniowej i osób fizycznych. Uchwała Nr XII/263/11 stanowi 
załącznik nr 47 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

342/11 – wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od pierwszej opłaty, 
naliczanej z tytułu oddania w użytkowanie wieczyste nieruchomości położonej 

w Szczecinie, przy ul. Bolesława Śmiałego 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 342/11 
 
za – 15  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Podczas głosowania na sali obrad było quorum. 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od pierwszej opłaty, naliczanej z tytułu oddania w użytkowanie 
wieczyste nieruchomości położonej w Szczecinie, przy ul. Bolesława Śmiałego. 
Uchwała Nr XII/264/11 stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

344/11 – wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny netto 
nieruchomości gruntowych sprzedawanych w trybie bezprzetargowym na 

poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 344/11 
 
za – 14  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Podczas głosowania na sali obrad było quorum. 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny netto nieruchomości gruntowych sprzedawanych w 
trybie bezprzetargowym na poprawienie warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległych. Uchwała Nr XII/265/11 stanowi załącznik nr 51 do 
protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

335/11 – zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dla 
kalkulacji wysokości dotacji przedmiotowej do wozokilometra dla trakcji 
autobusowej i pociągokilometra w trakcji tramwajowej dla Zarządu Dróg i 

Transportu Miejskiego w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 335/11 
 
za – 14  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Podczas głosowania na sali obrad było quorum. 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie ustalenia stawki jednostkowej dla kalkulacji wysokości dotacji 
przedmiotowej do wozokilometra dla trakcji autobusowej i pociągokilometra w 
trakcji tramwajowej dla Zarządu Dróg i Transportu Miejskiego w Szczecinie. 
Uchwała Nr XII/266/11 stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

334/11 – zmiany uchwały w sprawie cen i opłat za usługi przewozowe 
lokalnego transportu zbiorowego organizowanego przez Gminę Miasto 

Szczecin oraz uchwałę w sprawie sposobu ustalania w transporcie zbiorowym 
wysokości opłat dodatkowych z tytułu przewozu osób, zabranych ze sobą do 

przewozu rzeczy i zwierząt 
 
Prezentacji przedłożonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonała 
Anna Małolepsza z Zarządu Dróg i Transportu Miejskiego. Projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 54 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 334/11 
 
za – 20  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie cen i opłat za usługi przewozowe lokalnego transportu zbiorowego 
organizowanego przez Gminę Miasto Szczecin oraz uchwałę w sprawie sposobu 
ustalania w transporcie zbiorowym wysokości opłat dodatkowych z tytułu przewozu 
osób, zabranych ze sobą do przewozu rzeczy i zwierząt. Uchwała Nr XII/267/11 
stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
336/11 – stosowania przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i 
bagażu ręcznego środkami lokalnego transportu zbiorowego organizowanego 

przez Gminę Miasto Szczecin – Zarząd Dróg i Transportu Miejskiego w 
Szczecinie 

 
Prezentacji przedłożonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonała 
Anna Małolepsza z Zarządu Dróg i Transportu Miejskiego. Projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 56 do protokołu. Autopoprawki do projektu uchwały stanowią 
załączniki nr 57 i 58 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
J. Bródka – zapytała na jakiej podstawie wyliczono, że opłata manipulacyjna, o 
której jest mowa w § 22 ust. 4, powinna wynosić 5-krotność najtańszego biletu 
jednorazowego normalnego. 
 
Anna Małolepsza z Zarządu Dróg i Transportu Miejskiego – zaproponowała, że 
odpowie na to pytanie na piśmie. 
 
J. Wijas – mówił o niegrzecznym zachowaniu kierowców autobusów. 
 
J. Bródka – zgłosiła propozycję zmiany polegającą na zmianie wysokości opłaty 
manipulacyjnej w § 22 ust 4 z 5-krotności na 3-krotność najtańszego biletu 
jednorazowego normalnego. 
 
Prezydent Miasta nie przyjął proponowanej zmiany jako autopoprawki. 
 
Głosowanie nad propozycją poprawki zgłoszoną przez radną Bródkę 
 
za - 13  przeciw - 8  wstrzym. - 1 
 
W wyniku powyższego głosowania propozycja poprawki została przyjęta. 
 
A. Szałabawka – zgłosił wniosek formalny o 5 minut przerwy. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad ogłosił 5 minut przerwy. 
 
Po przerwie: 
 
M. Duklanowski – poprosił o doprecyzowanie zapisu § 22 ust. 4. 
 
Trwała dyskusja nad doprecyzowaniem zapisu § 22 ust. 4. 
 
W wyniku dyskusji Prezydent Miasta wprowadził autopoprawkę do projektu 
uchwały polegającą tym, że § 22 ust. 4 otrzymał następujące brzmienie „4. Jeżeli 
pasażer udowodni, że posiada ważny na czas kontroli bilet okresowy 
imienny, względnie udokumentuje uprawnienia do przejazdu bezpłatnego lub 
ulgowego, po wniesieniu opłaty manipulacyjnej w wysokości 3-krotności 
najtańszego biletu jednorazowego normalnego, następuje anulowanie opłat, o 
których mowa w ust. 1 lub zwrot kwoty zapłaconej kontrolerowi biletowemu, 
pomniejszonej o wysokość opłaty manipulacyjnej.”. 
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W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 336/11 z trzema autopoprawkami i 
poprawką 
 
za – 23  przeciw - 1  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie stosowania 
przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i bagażu ręcznego środkami 
lokalnego transportu zbiorowego organizowanego przez Gminę Miasto Szczecin – 
Zarząd Dróg i Transportu Miejskiego w Szczecinie. Uchwała Nr XII/268/11 stanowi 
załącznik nr 59 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

293/11 – pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie z 
użytkowania jako drogi publicznej na terenie miasta Szczecin 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 293/11 
 
za – 15  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Podczas głosowania na sali obrad było quorum. 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej na 
terenie miasta Szczecin. Uchwała Nr XII/269/11 stanowi załącznik nr 61 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
325/11 – Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Międzyodrze 

Wyspa Grodzka - Łasztownia 2” w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 325/11 
 
za – 15  przeciw - 1  wstrzym. – 5 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie Miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Międzyodrze Wyspa Grodzka - Łasztownia 
2” w Szczecinie. Uchwała Nr XII/270/11 stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 
 
T. Hinc – zawnioskował o 10 minut przerwy. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad ogłosił 10 minut przerwy. 
 
Po przerwie: 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

333/11 – Regulaminu Straży Miejskiej Szczecin 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 64 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
T. Hinjc – zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do 
projektodawcy. 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały został odesłany do 
projektodawcy. 
 
 
Przewodniczący obrad poinformował, że wpłynął wniosek Komisji ds. 
Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządności o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały nr 354/11 w sprawie nadania nazw urzędowych ulicom i poddał 
go pod głosowanie 
 
za - 18  przeciw - 2  wstrzym. - 3 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

324/11 – wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki 
Międzynarodowe Targi Szczecińskie Sp. z o.o. 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 65 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 324/11 
 
za – 20  przeciw - 1  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia 
zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki Międzynarodowe Targi 
Szczecińskie Sp. z o.o.. Uchwała Nr XII/271/11 stanowi załącznik nr 66 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

340/11 – planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 
opiekunkami 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 340/11 
 
za – 20  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie planu nadzoru nad 
żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunkami. Uchwała Nr 
XII/272/11 stanowi załącznik nr 68 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

339/11 – zmiany uchwały w sprawie nadania nazw urzędowych ulicom w 
Szczecinie 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 69 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 339/11 
 
za – 16  przeciw - 1  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w 
sprawie nadania nazw urzędowych ulicom w Szczecinie. Uchwała Nr XII/273/11 
stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

345/11 – nadania nazw urzędowych ulicom i rondu w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 71 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 345/11 
 
za – 19  przeciw – 2  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie nadania nazw 
urzędowych ulicom i rondu w Szczecinie. Uchwała Nr XII/274/11 stanowi załącznik 
nr 72 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

347/11 – ustalenia opłat za usuwanie pojazdów z dróg i przechowywania na 
parkingach strzeżonych oraz kosztów powstałych w wyniku wydania 
dyspozycji usunięcia, a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 73 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 347/11 
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za – 18  przeciw - 1  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie ustalenia opłat 
za usuwanie pojazdów z dróg i przechowywania na parkingach strzeżonych oraz 
kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia, a następnie 
odstąpienia od usunięcia pojazdu. Uchwała Nr XII/275/11 stanowi załącznik nr 74 
do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
348/11 – przyjęcia sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla 

Miasta Szczecina za lata 2009-2010 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 75 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 348/11 
 
za – 20  przeciw - 1  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Szczecina za lata 
2009-2010. Uchwała Nr XII/276/11 stanowi załącznik nr 76 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

349/11 – zmiany uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod 
nazwą „Miejska Jednostka Obsługi Gospodarczej” w Szczecinie 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 77 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 349/11 
 
za – 18  przeciw - 1  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w 
sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą „Miejska Jednostka Obsługi 
Gospodarczej” w Szczecinie. Uchwała Nr XII/277/11 stanowi załącznik nr 78 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

350/11 – zmiany uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych komisji 
stałych Rady Miasta Szczecin 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 79 do protokołu. Autopoprawka do projektu 
uchwały stanowi załącznik nr 80 do protokołu. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 350/11 z autopoprawką 
 
za – 20  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w 
sprawie ustalenia składów osobowych komisji stałych Rady Miasta Szczecin. 
Uchwała Nr XII/278/11 stanowi załącznik nr 81 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
351/11 – pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników 

na kadencję lat 2012-2015 
 
Prezentacji przedłożonego projektu uchwały w Miasta dokonała Anna Bartczak – 
Dyrektor Biura Rady Miasta. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 82 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 351/11 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie pozostawienia bez 
dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników na kadencję lat 2012-2015. 
Uchwała Nr XII/279/11 stanowi załącznik nr 83 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

353/11 – skargi pana Włodzimierza Grabowskiego 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 84 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 353/11 
 
za – 12  przeciw - 1  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi pana 
Włodzimierza Grabowskiego. Uchwała Nr XII/280/11 stanowi załącznik nr 85 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

352/11 – nadania nazw urzędowych ulicom, placowi i rondu w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 86 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Ł. Tyszler – zaproponował aby zmienić nazwę „Słonecznych Kwiatów”, gdyż nie 
pasuje ona do tego miejsca. 
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T. Hinc – stwierdził, że można wykreślić tą nazwę z projektu uchwały i zająć się nią 
jeszcze raz na posiedzeniu komisji. 
 
H. Jerzyk – zgłosił wniosek o wykreślenie § 1 pkt 3) z projektu uchwały nr 352/11. 
 
M.M. Herczyńska – uważa, że może być nazwa „Słonecznych Kwiatów”. 
 
Głosowanie nad wnioskiem radnego Jerzyka o wykreślenie § 1 pkt 3) 
z projektu uchwały nr 352/11 
 
za – 17  przeciw – 4  wstrzym. - 3 
 
W wyniku powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 
 
Z sali padł wniosek o reasumpcję głosowania. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o reasumpcję głosowania 
 
za - 17  przeciw - 4  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyższego głosowania wniosek został przyjęty 
 
Reasumpcja głosowania nad wnioskiem radnego Jerzyka 
 
za - 17  przeciw - 4  wstrzym. - 2 
 
W wyniku powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 
 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad projektem uchwały nr 352/11 z 
poprawką 
 
za – 19  przeciw - 1  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie nadania nazw 
urzędowych ulicom, placowi i rondu w Szczecinie. Uchwała Nr XII/281/11 stanowi 
załącznik nr 87 do protokołu. 
 
L. Duklanowski – Przewodniczący klubu radnych PiS zgłosił wniosek formalny o 5 
minut przerwy. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad ogłosił 5 minut przerwy. 
 
Po przerwie: 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

354/11 – nadania nazw urzędowych ulicom 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 88 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 354/11 
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za – 17  przeciw - 1  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie nadania nazw 
urzędowych ulicom. Uchwała Nr XII/282/11 stanowi załącznik nr 89 do protokołu. 
 
 
Zakończono głosowanie nad wyborem ławników do Sądów Okręgowego i Rejonowego 
w Szczecinie na kadencję lat 2012-2015. 
Uchwała Nr XII/283/11 w sprawie wyboru ławników do Sądów Okręgowego i 
Rejonowego w Szczecinie na kadencję lat 2012-2015 stanowi załącznik nr 90 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 9 punktu porządku obrad: 
 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zostaną udzielone na piśmie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 10 punktu porządku obrad: 
 
10. Raport o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2010/2011. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad przekazał radnym „Raport o stanie realizacji 
zadań oświatowych za rok szkolny 2010/2011”. Stanowi on załącznik nr 91 do 
protokołu. 
 
Pytań i uwag nie było. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad: 
 
11. Informacja o oświadczeniach majątkowych za rok 2010 radnych Rady 

Miasta Szczecin, Zastępców Prezydenta Miasta, Sekretarza Miasta, 
Skarbnika Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych Miasta, osób 
zarządzających i członków organu zarządzającego osobami prawnymi 
Miasta oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 
Prezydenta Miasta. 

 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad przekazał radnym informację o oświadczeniach 
majątkowych za rok 2010 radnych Rady Miasta Szczecin (załącznik nr 92 do 
protokołu), Zastępców Prezydenta Miasta, Sekretarza Miasta, Skarbnika Miasta, 
kierowników jednostek organizacyjnych Miasta, osób zarządzających i członków 
organu zarządzającego osobami prawnymi Miasta oraz osób wydających decyzje 
administracyjne w imieniu Prezydenta Miasta (załącznik nr 93 do protokołu). 
 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad: 
 
12. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
 
Nie wniesiono. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad: 
 
13. Zamknięcie obrad. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, że porządek obrad XII sesji został 
wyczerpany i oświadczył, że zamyka XII zwyczajną sesję Rady Miasta Szczecin. 
 
 
 

Przewodniczący obrad 
 

Jan Stopyra 
 
Protokołowała: 
 
Marta Klimek 
 
Edyta Sowińska 
 
 


